
 
Alpina Kommittén 

2 juli 2018 

Protokoll 

Närvarande:  Tom Rapaport   AK, Ordfö/Sammankallade 
  Lena Andersson  AK, vOrdförande 
  Pelle Sahlgren   AK, Träningsansvarig 

 
Åsa Bocké   AK, Utbildningsansvarig 
Mathias Persson  AK, Träning/tävling 

  Fredrik Wredmark  AK, Tävlingsansvarig 
  Jonna Wallén   AK, Träning 

    
Ej Närvarande:   
  Stefan Lövblom  AK, Anläggning 

Tobias Hellman  AK, Kom. Ansvarig 
Mats Kallur   AK, Tävlingsansvarig 

  Carl Johan Borgenstam  AK, LVC Ansvarig 
 
 

 

Mötesnoteringar 

Ekonomi 

Tom och Lena har varit på StSF styrelsemöte 12/6 och föredragit Verksamhesplanen och 

budgetäskanden för kommande säsong.  

Vi kommer att söka ytterligare ekonomiskt stöd för en utbildningsserie riktad till ledare 

och föräldrar, läs mer under utbildning. 

I övrigt ser allt bra ut vad gäller ekonomin och det ser ut som att det kommer att bli ett 

överskott och det överskottet kommer att återbetalas till klubbarna på samma sätt som 

2017.  

Utbildning 

Åsa rapporterade från Skidkonventet som var väldigt bra, det kommer preliminärt att 

genomföras 9-12 maj 2019. Vi ska påminna och uppmana klubbarna att åka på detta.  

Mera info finns på denna länk, https://1drv.ms/b/s!AkqCmFq2hIsZgU5CchSHo7DR-G_t 

Förslag om utökad verksamhet genom en utbildningsserie med följande innehåll: 

Utvecklingsstrappan i en serie om 2-3 föreläsningar, träningsplanering, coaching totalt 5 

https://1drv.ms/b/s!AkqCmFq2hIsZgU5CchSHo7DR-G_t


seminarium under kommande säsong. Vi uppskattar kostnaden till ca 75´. 

Utbildningsserien vänder sig till tränare, ledare och utbildningsansvarig och föräldrar, Åsa 

sammanställer ett underlag med upplägg, föreläsare och kostnader och skickar till Lena 

som kommunicerar med StSF:s styrelse, nästa styrelsemöte är den 23/8 vilket gör att vi 

ska skicka in  underlaget senast 15/8. 

 

Tävling - Fredrik 

Mats, Pelle och Fredrik har varit på Regionsmöte i Västerås, tävlingsprogrammet för 

kommande säsong är klart och publicerat på hemsidan. 

Träning – Pelle & Jonna 

Pelle och Jonna har varit på möte med regionstränarna och fått bra feedback på 

verksamheten i regionen gällande barmark- och lägerverksamhet. 

Ett lyckat läger i Juvass för 03:orn, sista dagen var det lite bistert väder. 

Nationellt skolningsläger för 04:orna kommer att genomföras i Hamra samma helg som 

03:orna har sitt nationella skolningsläger. 

I samband med skidkonventet i maj 2019 kommer det att vara ett skolningsläger för 

04:orna i Stendalen, syftet är att fler ska delta på skidkonventet. 

Det kom två träningsansvariga från klubbarna till tränarmötet, viktigt att 

träningsansvariga kommer vi får påminna om detta på ordförandemötet. 

Förslag på ämne till nästa tränarmöte – Hur ska åkare/tränare tänka inför ansökan till 

skidgymnasium och vilka gymnasium ska man söka? 

LVC  

Försöka upphandla samma anläggning för 2020 och 2021 för Stockholm och Uppsalas 

som ska arrangera U 14 LVC finaler. 

Carl-Johan kommer att ha en överlämning med AK gällande upphandlingsunderlag och 

övrig dokumentation gällande LVC U12 och U 14. 

Kommunikation 

Inför kommande säsong föreslår Tobias och Lena att vi ska välja ut 2-3 tävlingar i 

distriktet eller finaler som vi fokuserar på tillsammans med arrangören. Tobias tar upp 

detta på nästa möte. 

Anläggning 

Igen rapport denna gång 

Övrigt 

Fredrik Silverplatz Saltsjöbadens SLK kommer att bli ny medlem AK i och med 

nästkommande möte.  

Nytt NIU gymnasium i Arvidsjaur till läsåret 2019/2020 



Det finns intresse från Stockholms Idrottgymnasium att starta upp ett skidgymnasium i 

Stockholm, vi stöttar självklart detta och finns som bollplank. 

 

Nästa möte 4/9 kl. 18,30.  

Plats: Ej bestämd. 

Ordförandemöte 11/9 kl. 18,30 

Plats: Ej bestämd 

 

Viktiga punkter: 

Tom/Pelle/Mats/Åsa/Stefan/Carl-Johan - Verksamhetsberättelse klar för respektive 

ansvarsområde och skickad till Lena senast 20/8 

Lena/Åsa – Boka tid för ett möte med SISU under hösten gällande Parasport 

Alla – förbereda punkter för sin ansvarsområden inför Ordförandemöte 11/9 2018. 

Åsa – förbereda kort info om skidtinget på ordförandemötet för att få fler att åka. 

Lena/Åsa – Budgetäskande gällande utbildningsserie 

Vi bjuder in oss till klubbarnas tränar/ledarmöten för att gå igenom AK:S verksamhet. 

Kommande år 

Fokusera på mediakommunikation under 2-3 tävlingar/event som görs i distriktet eller i 

distriktets regi tex LVC Finalen i Kläppen tillsammans med klubbarna. 

Värdegrund, Vet och etikett för Stockholms Skidförbund Alpint 

Kommunikation externt och internt till klubbarna 

Tydliggöra och kommunicera hur ekonomin i AK fungerar. 

Vem är ansvarig på SSF för regionens tävlingsansvariga, den funktionen behöver 

tydliggöras. 

 

Sekreterare för Mötet: Lena 

 

 


